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New Chairman 

董事会新主席 

The CAW Annual General Meeting (AGM) took place in June 2013. Following the CAW 

members’ nomination and director election process, the board appointed a new chairman 

Michelle Wong because Zhang Zhu Yao had decided to step down due to his other 

commitments. Zhu Yao was a chairman for 4 years and his successes and contributions are 

well recognised. We are glad that he is able to remain at the CAW board for us to continuously 

benefit his experiences and advices. Michelle has been an active CAW member since her 

daughter started the Chinese School about 6 years ago. She has been serving the Chinese school 

as Treasurer and School Governor since September 2010 and the CAW board since June 2011. 

The CAW board is delighted that Michelle accepted the post and look forward to the benefits 

that her leadership and wealth of experiences will bring to the CAW. 

和景华人联谊会周年大会（AGM）在 2013 年六月举行。继 CAW 成员的提名和董事选举的之后

,董事会任命 Michelle Wong 担任新主席, 因为前任张筑耀由于其他的工作关系决定退职。他担

任了 4年的主席，他的成就和贡献都是众所周知的。我们很高兴他可以继续留在董事会让 CAW

不断的得益于他的经验和建议。大约 6 年前自Michelle的女儿开始了中文学校，Michell就成

为 CAW 的积极成员。自从 2010 年 9 月她已担任中文学校财务和成为中文学校的管理机构成员

，从2011年 6月她成为和景华人联谊会董事会董事。CAW 很高兴Michelle接受此新职位，并

相信她的领导能力和丰富的经验一定会将 CAW 办得更好。 
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CCP联络人 
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Beautiful Henna 

美丽动人的手花 

On Monday 7th October 2013, CAW chairman Michelle Wong and CCP coordinator Candy 

Fisher attended the Henna workshop organised by a local charity. 

星期一 2013 年 10 月 7日，Michelle 主席和 CCP 联络人 Candy Fisher 出席了由一当地义务社

团组织的手花讲座。 

 

 

 

 



CAW Children's half term visit to Bernard Sunley Nursing Home 

CAW 儿童假期访问伯纳德森利护理之家 

During the half term holiday, the CAW children and their parents visited Bernard Sunley 

Nursing Home in Woking on Friday 1st November 2013. In total, 9 children, aged between 10 

and 14, attended the charitable event. They were: Yasmin Yau-Karim, Saffron Yau-Karim, 

Vanessa Boc, Maisie Leybourne, Roxanne Liu, Pippa Wong, Naomi Man, Lucas Wong and 

Ziran Liu. 

The children all behaved impeccably and interacted well with the elderly residents there. The 

care home manager, the care home event coordinator and the Friends of the Elderly/Dementia 

Friendly Surrey representatives were very impressed with them, saying how wonderful the 

children from CAW were and how much they and the residents enjoyed chatting to them and 

appreciated their visit. 

半学期假日期间，CAW的孩子和他们的父母在星期五2013年11月1日拜访了伯纳德森利护理之家

。CAW的9个孩子，年龄在10和14之间，参加了该慈善活动。他们是：: Yasmin Yau-Karim, 

Saffron Yau-Karim, Vanessa Boc, Maisie Leybourne, Roxanne Liu, Pippa Wong, Naomi 

Man, Lucas Wong and Ziran Liu. 

 

所有的孩子都表现非常优秀，无可挑剔。与老人们聊天，读书，为老年人带来了巨大的快乐。

给护理之家的管理人员和老年居民留下深刻的印象，他们赞口不绝。 

 

  
  

 
 



  

  
  

  

  

  



CCP 

華人社區項目 

CCP had more fun during the October half term.   

The Chinese Community Project (CCP) provides a social network platform for the CAW 

members and non-members. The CCP runs every Tuesday (apart from the summer holidays) 

from 10 am to 2 pm at the Old Woking Community, Sundridge Road, Old Woking, GU22.  

We play games, Mahjong, Chess, sing songs, and also share our own cooking. Everyone is 

welcome. Admission fee is £1 per member and £1.50 for per non-member. If you are interested 

in joining any CCP events, please contact Candy Fisher at fishercpccandy@yahoo.com.hk  

CCP 十月半学期假日期间好不热闹 

華人社區項目 (CCP) 活動逢周二舉行 (暑假除外) ，時間是星期二早上 10 時至下午 2時，地

點為 Old Woking Community Centre，Sundridge Road，Old Woking，GU22 9AT。  

我們一起玩遊戲、打麻雀、下棋和唱歌，還會分享美食。CCP 歡迎任何人仕參加，每次收費為

會員 £1 鎊，非會員 £1.50 鎊。如果你有興趣加入 CCP 的活動，請聯系 Candy Fisher 郵箱 

fishercpccandy@yahoo.com.hk  
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SMEF Volunteer award 

SMEF 义工服务奖 

Roger James received a Volunteer Award 

by Surrey Minority Ethic Forum (SMEF). 

The celebration event took place at SMEF’s 

Annual General Meeting on Saturday 30th 

November.  This is a great way to recognise 

Roger’s long and dedicated service as a 

volunteer in CAW. We are all very proud of 

him. 

罗杰 杰姆斯 (Roger James)荣获由萨里

少数民族伦理论坛（SMEF）颁发的义工

奖。庆祝活动在星期六十一月三十日，该

组织的年度大会上。这是对罗杰长期不

协, 勤勤恳恳为CAW服务的一个真实写

照。我们都为他感到自豪。 
 

 



 

 

The School Management September 2013 

学校管理人员 2013 年 9 月 

代理校長 Acting Head teacher 

副校長(语文) Deputy Head Teacher (Languages) 

Helen Tai 

副校長(课外活动) Deputy Head Teacher (Activities) Roger James 

副校長助理 Deputy Head Teacher  Assistant Wumei Weng 

財務 Treasurer Michelle Wong 

行政 School Administrator Clara Chipping, Helen Tao, 

Sindy Lau 

书本管理 Book Controller Xiaqiang Chen 

校舍管理 Caretaker Roger James 

校舍管理助理 Caretaker Assistant Meng Fai Chan 

 

 School Governing Board September 2013 

学校董事会 2013 年 9 月 

 

主席 Chairman Rita Chu 

副主席 Vice Chairman Catalina Brook 

代理校長/副校長(语文) Acting Head Teacher/Deputy Head 

Teacher (Languages) 

Helen Tai 

副校長(课外活动)/校舍管理 Deputy Head Teacher 

(Activities)/Caretaker 

Roger James 

Chinese School 中文学校 

 

 

恭贺蛇年 

 

 

 

 

 



副校長助理 Deputy Head Teacher  Assistant Wumei Weng 

財務 Treasurer  Michelle Wong  

行政 School Administrator  Clara Chipping, Helen Tao  

顾问 Adviser  Pinky Lee  

教师代表 Teachers’ Representative  Jingxi Yang  

华人联谊会代表 CAW Representative  Zhuyao Zhang, Jeanette Ho  

学生家长代表 Parents Representative  Helen Tao, Hong Wang  

 

 

Chinese GCSE and A Level Results 

 
中文GCSE 和 A Level  考试成绩优异 

 

After a long and relaxing summer holiday, all students and teachers were enthusiastically back 

to school in September for another new academic year. On Saturdays, SJB again buzzes with 

children’s laughter, after school activities and parents catching up. This year we have enrolled 

281 students in total including both languages and activities classes, which is the highest so 

far.  

 

In addition, our school has gone from strength to strength and once again our GCSE and A 

level students have achieved excellent results.  

 

GCSE:              14 A* 

A Level (AS):  1A, 7B and 2C  

 

This is a true reflection of hard work and tireless effort put in by both teachers and students 

and testimonial of strong leadership of the school management team. Well done! 

 

经过长时间放松的假期，所有的学生和老师都期待地回到学校，开始了九月的一个新的学年。

每逢星期六，SJB再次听到孩子们的笑声，放学后的活动和家长小聚。今年包括课外活动课我

们有281名注册学生，这是到目前为止最高记录。 

 

另外，我们GCSE和 A level学生再次取得了优异的成绩。 

GCSE：       14 A * 

A LevelAS）：1A，7B 和2C 

 

这都归功于教师、学生和学校的管理团队不懈的努力和辛勤劳动. 衷心祝贺他们! 



Woking Chinese School Appraised in the UKAPCE Annual Edition 
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Woking Party in Park July 2013 
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The Mid-Autumn Festival was a huge success again. This year the CAW invited all members 

to celebrate this special festival for free at Old Woking Community Hall on Sunday 22nd 

September 2013. We were honoured to have the Mayor of Woking Councillor Anne Roberts, 

Mr Bhagawan Chamling, Chairman of the Woking Nepalese Association, and Mr Raj Chhetri 

from the Woking Nepalese Community Service, to celebrate the Mid-Autumn Festival with us. 

Afterwards Councillor Anne Roberts sent a thank you letter to Michelle Wong, the chairman, 

and she said “I experienced a thoroughly enjoyable afternoon watching the dancing and 

children’s entertainment and I also enjoyed meeting with members of the community and 

choosing the best lanterns and gave out the prizes.” 

Well done to everyone who was involved in organising the event and preparing the 

entertainment, especially the children who performed brilliantly and beautifully. 

又一次成功的中秋节盛会。今年CAW邀请所有成员免费在2013年9月22日老和景社区中心庆祝这

个特殊的节日。我们很荣幸的邀请到和景议员安妮罗伯茨市长，尼泊尔协会主席 Bhagawan 

Chamling 先生和来自尼泊尔的社区服务的Raj Chhetri 先生，与我们一起庆祝中秋节。 

 

之后安妮议员写了一封感谢信给 Michelle 主席，她说：“看跳舞和儿童娱乐给我带来了一个

愉快的下午，很荣幸与你们的成员认识，并很高兴能评选最佳的灯笼并颁奖。” 

祝贺所有参与和组织该项活动的会员们，尤其是儿童们出色的表演。 

 

 
 

Mid-Autumn Festival 2013 

2013 中秋节 
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The CAW silver anniversary special edition was successfully launched at the Mid-Autumn 

Festival in October 2013. 

 

It has been a great fundraising event. All proceeds go to the CAW to fund events and equipment 

for our members and students. Massive thanks go to everyone’s generous support, in particular, 

the non-members. Local officials such as Woking Mayoress Anne Roberts, Woking Council, 

the SJB School, WAVS and Woking Library were very impressed with our colourful magazine 

and were delighted to keep a few copies at their premises. 

 

The CAW board has decided to offer a reduced price at £5.00 per copy in the New Year 2014. 

This can be a great present to give to your family and friends as a Chinese New Year gift to 

share the CAW achievements and culture. We continue to sell the copies at the Chinese School 

on Saturday and appreciate your ongoing support. 

 

Please contact Hong Li at news@cawoking.org.uk or Michelle Wong at pr@cawoking.org.uk 

should you have any questions. 

 

CAW 25th Anniversary Magazine ON SALE  

 

华人联谊会 25 周年年刊降价出售 
 

mailto:pr@cawoking.org.uk


Chinese Association of Woking is a registered Charity (No.1109595). Company Limited by Guarantee, registered in England (No.5132321)   
15 
 

CAW二十五周刊年在2013年10月中秋节隆重推出。这是一个巨大的筹款活动。所有的收入都投

资于CAW成员和学生的活动和设备。我们大家，特别是非会员, 的慷慨支持衷心感激。和景女

市长Anne Roberts ，市政府，SJB学校，和景义工社团和图书馆很欣赏我们的杂志，特保留了

几份作记念 

 

CAW董事会决定在2014新的一年里降价出售，每份£5。这可以是马年给你的家人和朋友一个很

好的礼物，共同分享CAW成就和文化。我们在中文学校星期六继续出售本刊，并感激你的大力

支持。 

 

如果您有任何问题，请联系李红郵箱 news@cawoking.org.uk or Michelle Wong 郵箱 

pr@cawoking.org.uk。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Chinese New Year (The year of Horse) Celebration in Woking Town Centre on 

Saturday 8th February 

 

CAW星期六2月8日在和景市中心共庆马年来临 
 

The Chinese Association of Woking (CAW) in partnership with the Woking Borough Council 

will be celebrating the Year of the Horse in Woking Town Centre, between 11am and 3pm 

on Saturday 8th February 2014. Admission is free. 

There will be 3 Chinese performances featuring Lion dancing, Ladies and Girls dancing, 

Martial Art display and children playing violins. In addition, CAW will provide a variety of 

stalls selling Chinese arts & crafts, Chinese snacks etc. 

For full details, please visit our CAW website page, http://www.cawoking.org.uk/news.aspx. 

CAW 与 和景市政府将在和景市中心联手共庆年马年来临。活动在2014年2月8日上午

11点至下午3点举行。免费入场。 

 

将有3场中国特色的舞狮, 传统舞蹈，武术和乐器。此外，CAW将提供各种小摊售卖中

国工艺品，小吃等 

 

有关详情，请访问我们的网站http://www.cawoking.org.uk/news.aspx。 
 

 

Forthcoming Events       

即将举行的活动快讯 

 

mailto:news@cawoking.org.uk
mailto:pr@cawoking.org.uk
http://www.cawoking.org.uk/news.aspx
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Chinese New Year Celebration Dinner at E&O in Woking on Sunday 9th February 

CAW星期日 2014年 2月 9日在 E&O庆祝马年晚宴 

Once again, the Chinese New Year Celebration Dinner will be held at the Eastern & Oriental 

Restaurant on Sunday 9th February 2014. The celebration includes the dinner between 6pm to 

9pm offering a Chinese New Year special menu, Red Packets for children and a raffle tickets 

draw. This event is subsidised by the CAW and we can only accommodate about 100 people 

this year and the tickets are going fast. If you are still interested, the booking details and form 

are available on http://www.cawoking.org.uk/news.aspx 

Please buy your tickets from Mrs Michelle Wong at the Chinese School. Alternatively, send 

the completed form with cheque (NO CASH) and a stamped, self-addressed envelope for 

tickets to Mrs Susie Jamieson at Restwynde, Pyrford Woods Road, Pyford, Surrey, GU22 8QR. 

Raffle tickets are also available for purchase at the Chinese School on Saturdays and we always 

welcome Raffle Prize donations. Please show your generous support and we wish the year of 

horse to bring you good luck!   

CAW中国新年庆祝晚宴将在星期日2014年2月9日在E&O举行。庆祝活动包括下午6点到9点的

晚餐， 提供中国新年的特别菜单，小孩红包和彩票抽奖。这一活动部分资金是由CAW赞助。

今 年 我 们 大 约 可 容 纳 100 人 。 如 果 你 有 兴 趣 ， 信 息 可 以 在 网 站 查 询 

http://www.cawoking.org.uk/news.aspx 
 

如需购票，可在中文学校向 Michelle Wong 购买。或者，将填妥的表格连同支票（没有现金）

和自备邮票的信封，寄往 Mrs Susie Jamieson at Restwynde, Pyrford Woods Road, Pyford, 

Surrey, GU22 8QR. 
 

你也可以星期六在中文学校购买彩票。同时我们还需要大家捐献彩票奖品。希望大家

能慷慨解囊，相信马年一定会给你带来好运。 
 

CCP Chinese New Year Celebration on Tuesday 4th February 

CCP 星期二二月四日庆祝新年 

CCP will have a Hot Pot party on Tuesday 4th February between 10:30am to 2:00pm at Old 

Woking Community Centre to celebrate the Chinese Year of the Horse 2014. We welcome all 

members and non-members to join our party. 

  

The cost is £4 per member and £5 per non-member, plus the entry fee £1 per member and £1.50 

per non-member. 

  

We also need a few volunteers to help out the party. Please contact CCP coordinator Candy 

fisher at fishercpccandy@yahoo.com.hk ASAP if you can help. 

  

CCP将在星期二二月四日10:30到14:00在老和景社区中心举办2014马年火锅聚会。我们欢迎所

有的成员和非成员加入我们的聚会。 

 

费用: 成员£4 镑，非成员£5 镑，加上入场费成员£1镑，非成员£1.5 镑。 我们急需要一些志

愿者来帮忙。如果你可以帮助， 请尽快联系 Candy Fisher fishercpccandy@yahoo.com.hk。 

http://www.cawoking.org.uk/news.aspx

